
Magyar Póni Klub Szövetség Közgyűlés 

Sóskút, 2008.03.02. 

Jegyzőkönyv 

 

 
Közhasznúsági jelentés kiosztva a jelenlévő tagoknak. 

 

Elnök: Köszöntés, megállapítja, hogy a Közgyűlés határozatképes. 

 

Jegyzőkönyv vezető:  Jobbik Ákos 

Hitelesítők:  Jelenka György 

  Kiss János 

 

Schaller Gábor: 2007-es évi rendezvények ismertetése 

  370 tag fizetett tagdíjat 2007-ben 

Rendezvények felsorolása (jegyzőkönyvhöz melléklelve) 

 

A halasi OB kapcsán a Szövetség feladata és célja, hogy megfelelő bírói gárdát állítson ki, ezt 

meg is tette, az ezzel kapcsolatos észrevételek kulturált hangnemben, megbeszélésre és 

korrigálásra kerülnek. A bírói gárda jellemzőan az elmúlt évben alkalmazott személyekből 

fog idén is felállni + Abay Pál. 

 

Elnök: 2007. év gazdag volt, köszönjük a szervezőknek.Elsődleges cél a szakmai oktatás, aki 

figyeli a tevékenységünket, láthatja az előrelépést az elmúlt 4 évben. További sok sikert.  

Határozat: a beszámolót látható többséggel elfogadta a Közgyűlés.  

 

Kovács Eszter: 2008. szabályzatmódosítások (a bírók és az elnökség ajánlásai alapján). A 

jkv-hez mellékelve.  

 Futószáras versenyszámok: univerzális nyerek kötelező. 

 Öltözet: védőmellény továbbra sem kötelező az ugró számokban. 

 A Póni Klub versenyeken csak Póni Klub tagok indulhatnak. 

 Az internetes nevezés 2008-ban beindul. 

 A lovak regisztrációja, a hiányosan kitöltött regisztrációs lap nem kerül a rendszerbe. 

 Lovak startja: max 5 a futószáron kívül 

 Lovasok startja: max. 5 

 Pontozás: futószáras feladatokban 1-10-ig. 

 D1, C1 programok szakaszolása változott. 

 PK3 versenyszám bevezetésre kerül, amely hivatalosan minősít a korosztályos 

championátusra.  

 Magasságok 

 PK3 minősülés 

 

Eseménynaptár-tervezet. Jkv-hez mellékelve.  

Új versenyhelyszínek, Szolnokon 1 nap a MPKSZ-é 

Halasi CSIO-ra felkérés staféta csapatra. 

Ír csereprogram, EPC Közgyűlés után valószínűleg több lehetőség nyílik. 

 

Habsburg Eilika: a nevezési programban gyerekek kapnak kódot? 

 



Kovács Eszter: igen, az ugróval azonos a rendszer. 

Habsburg Eilika: a vezetőszáras számok számítanak-e a maximális startszámban?  

 

Kovács Eszter: nem számítanak. 

 

Habsburg Eilika: PK3 nem túl sok a póniknak?  

 

Kovács Eszter: Nem, szerintünk szükséges 

 

Habsburg Eilika: vasárnapig lehet nevezni a március 15-i D, D+ előkészítőre. 

 

Zsikla József: a Magyar Póni Klub Szövetség miért bács-kiskun megyei helyszínű? 

 

Schaller Gábor: a MPKSZ sportegyesületként kapcsolódik az MLSZ-hez, és nem lehet 19 

székhelye. 

 

Fülöp Sándor: Az MLSZ Közgyűlését követően várhatóan lesz mód a változtatásra.  

 

Habsburg Eilika: póni galopp lesz-e? A Nemzeti Vágtán indulnánk –e, ha lesz. Jó reklám 

lenne, esetleg bemutatóként.  

 

Schaller Gábor:  A Nemzeti Vágtán még nem gondolkodtunk. A póni galoppra, ha van igény 

– megoldható, Pécsi Istvánon keresztül. Ha van erre igény, kérem szólni.  

 

H. Eilika: a nemzeti vágátra nem tagként, hanem bemutatóként kellene jelentkezni.  

 

Határozat: a Közgyűlés látható többséggel megszavazta, hogy Habsburg Eilika vegye fel a 

kapcsolatot a Nemzeti Vágta szervezőivel.  

 

Páli Dávid: Fertődön sok osztrák versenyzőre számítunk, és nekik nincs Póni Klub 

liszenszük. 

 

Sch. Gábor: A külföldi lovasokra vonatkozó szabályok nincsenek kidolgozva, de megengedő 

szabályozát tervezünk.  

 

Sch. Gábor ismertetei a 2008-as OB csapatversenyének elbírálási módját.: 

 

Janik József: miért nem számítjuk be a PK2-t?  

 

Sch: mert nem lehet %-ban kifejezni. 

 

H. Eilika: miért nem számítjuk 2X a PK1-et? 

 

Sch: megfontolandó a PK2 %-ra váltása 

 

Janik József: ha PK1-ben mehet magasabb minősítésű lovas , nem fontos, visszavonva. 

 

H. Eilika: miért nincs B3 versenyszám kiírva soha? 

 

K. Eszter: még nem tart ott a mezőny. 



 

V. Pajzs Gábor: PKM feladatok miért kerültek be a díjlovagló feladatok közé: 

 

K. Eszter – military feladatok, gyakorlásként bárkinek, és részfeladati minősülés a military 

bajnokságra.  

 

Határozat: szabályzat módosítások, eseménynaptár- tervezet látható többséggel elfogadva. 

 

Elnök: a kiskunhalasi sportszerűtlen vieslkedésért írásbeli figyelmeztetésben részesítettünk 

egy lovasiskola vezetőt. Kérjük a tagokat, hogy a hasonló viselkedést tanusítókat a tagság is 

ítélje el, közösítse ki.  

 

Janik József: lehet-e tudni, konkrétan kiről van szó, 

 

Elnök: igen, Maus Ilusról. 

 

Sch. Gábor: ismerteti a konkrét esetet. Sportemberhez méltatlan módon bírálta a 

versenyiroda és a versenybírók munkáját., akadályozta a versenyiroda működését. 

 

Janik József: szerinte a halasi versenyiroda kifejezetten jól végezte a feladatát, inkább 

elismerés és köszönet illeti őket. 

 

Fáró Mirella: aki ismer arra alkalmas személyt, aki képes a versenyirodai feladatok 

elvégzésére, az kérjük, irányítsa az Elnökséghez őket.  

Lehet, hogy idén az OB 3 napos lesz, így kell készülni-  

 

Balogh János: köszöni a 2008-as versenylehetőségeket. Szívesen végeznek bérmunkát spec. 

Talaj lazító géppel.  

 

Sch. Gábor:  

Ismerteti a 2007.es versenytámogatásokat:  

 377,000 Ft díjugartó championátus 

 127,000 Ft military tanintézeti OB 

 

A vizsgákkal kapcsolatban: A D és D+ vizsgák kihelyezésre kerülnek a klubokhoz. Az 

oktatóknak vizsgázni kell „C” szinten, 90%-os tesztet eredménytől kapnak jogot. Jelentkezni 

2008. 02.08-ig az info@poniklub.hu címen, vagy itt, most. 

 

 

H. Eilika: március 16-án beleférne.e egy C vizsga is? Július 5.én voltizsverseny, szeretettel 

vár mindenkit. 

 

K. Eszti: ha van elég jelentkező, mehet a C vizsa. 

 

H. Eilika: páros military versenyeket miért nem szervezünk? 

 

Sch. Gábor: nem jó ötlet, nem támogatjuk. 

 

Elnök: Észrevételek a közhasznúsági jelentéssel kapcs. 

 

mailto:info@poniklub.hu


Janik József: mi az a 716,000 Ft lótartás? Tagdíj miért nem több, mint 2006-ban? 

F. Miri: Azért tűnik többnek a tagság, mert indulhattak MPKSZ.en kívüliek is. 

A boxdíjat „lótartás” megnevezéssel állatítta ki a kaposvári Lovasakadémia. 

Hunkadombi számla: a támogatás átfutott az MPKSZ-en, és maradt belőle a kasszában. 

 

Határozat: a Közhasznúsági Jelentést a tagság látható többséggel elfogadta.  

 

Elnök: díjátadások, lista a jkv-hez mellékelve.  

 

 

Elnök: bezárja a Közgyűlést 

 

 

Magyar Póni Klub Szövetség Közgyűlés 

Sóskút, 2008.03.02. 

Jegyzőkönyv 

 

Közhasznúsági jelentés kiosztva a jelenlévő tagoknak. 

 

Szelle Kornél - elnök: 

Köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy a Közgyűlés határozatképes. 

Jegyzőkönyvezetőnek javasolja Jobbik Ákost, hitelesítőnek Jelenka Györgyöt és Kiss Jánost. 

Egyhangúlag megszavazva. 

 

Jegyzőkönyv vezető: Jobbik Ákos 

Hitelesítők:     Jelenka György 

                        Kiss János 

Napirendi pontok ismertetése: 

1. napirendi pont:  A 2007-es év beszámolója 

2. napirendi pont: 2008. évi tervek 

3. napirendi pont: 2008. évi gazdasági beszámoló 



4. napirendi pont: Eredményes lovasok megjutalmazása 

5. napirendi pont: Egyebek 

Napirend egyhangúlag elfogadva. 

 

Schaller Gábor: 2007-es évi rendezvények ismertetése 

                        370 tag fizetett tagdíjat 2007-ben 

Rendezvények felsorolása (jegyzőkönyvhöz melléklelve) 

 

A halasi OB kapcsán a Szövetség feladata és célja, hogy megfelelő bírói gárdát állítson ki, ezt 

meg is tette, az ezzel kapcsolatos észrevételek kulturált hangnemben, megbeszélésre és 

korrigálásra kerülnek. A bírói gárda jellemzőan az elmúlt évben alkalmazott személyekből 

fog idén is felállni + Abay Pál. 

 

Szelle Kornél: 2007. év gazdag volt, köszönjük a szervezőknek.Elsődleges cél a szakmai 

oktatás, aki figyeli a tevékenységünket, láthatja az előrelépést az elmúlt 4 évben. További sok 

sikert. 

Határozat: a beszámolót látható többséggel elfogadta a Közgyűlés. 

 

Kovács Eszter: 2008. szabályzatmódosítások (a bírók és az elnökség ajánlásai alapján). A 

jkv-hez mellékelve. 

 Futószáras versenyszámok: univerzális nyerek kötelező. 

 Öltözet: védőmellény továbbra sem kötelező az ugró számokban. 

 A Póni Klub versenyeken csak Póni Klub tagok indulhatnak. 

 Az internetes nevezés 2008-ban beindul. 

 A lovak regisztrációja, a hiányosan kitöltött regisztrációs lap nem kerül a rendszerbe. 

 Lovak startja: max 5 a futószáron kívül 

 Lovasok startja: max. 5 

 Pontozás: futószáras feladatokban 1-10-ig. 

 D1, C1 programok szakaszolása változott. 

 PK3 versenyszám bevezetésre kerül, amely hivatalosan minősít a korosztályos 

championátusra.  

 Magasságok 

 PK3 minősülés 

 



Eseménynaptár-tervezet. Jkv-hez mellékelve. 

Új versenyhelyszínek, Szolnokon 1 nap a MPKSZ-é 

Halasi CSIO-ra felkérés staféta csapatra. 

Ír csereprogram, EPC Közgyűlés után valószínűleg több lehetőség nyílik. 

 

Habsburg Eilika: a nevezési programban gyerekek kapnak kódot? 

 

Kovács Eszter: igen, az ugróval azonos a rendszer. 

Habsburg Eilika: a vezetőszáras számok számítanak-e a maximális startszámban? 

 

Kovács Eszter: nem számítanak. 

 

Habsburg Eilika: PK3 nem túl sok a póniknak? 

 

Kovács Eszter: Nem, szerintünk szükséges 

 

Habsburg Eilika: vasárnapig lehet nevezni a március 15-i D, D+ előkészítőre. 

 

Zsikla József: a Magyar Póni Klub Szövetség miért bács-kiskun megyei helyszínű? 

 

Schaller Gábor: a MPKSZ sportegyesületként kapcsolódik az MLSZ-hez, és nem lehet 19 

székhelye. 

 

Fülöp Sándor: Az MLSZ Közgyűlését követően várhatóan lesz mód a változtatásra. 

 



Habsburg Eilika: póni galopp lesz-e? A Nemzeti Vágtán indulnánk –e, ha lesz. Jó reklám 

lenne, esetleg bemutatóként. 

 

Schaller Gábor:  A Nemzeti Vágtán még nem gondolkodtunk. A póni galoppra, ha van igény 

– megoldható, Pécsi Istvánon keresztül. Ha van erre igény, kérem szólni. 

 

Habsburg Eilika: a nemzeti vágátra nem tagként, hanem bemutatóként kellene jelentkezni. 

 

Határozat: a Közgyűlés látható többséggel megszavazta, hogy Habsburg Eilika vegye fel a 

kapcsolatot a Nemzeti Vágta szervezőivel. 

 

Páli Dávid: Fertődön sok osztrák versenyzőre számítunk, és nekik nincs Póni Klub 

liszenszük. 

 

Schaller Gábor: A külföldi lovasokra vonatkozó szabályok nincsenek kidolgozva, de 

megengedő szabályozát tervezünk. 

 

Sch. Gábor ismertetei a 2008-as OB csapatversenyének elbírálási módját.: 

 

Janik József: miért nem számítjuk be a PK2-t? 

 

Schaller Gábor: mert nem lehet %-ban kifejezni. 

 

Habsburg Eilika: miért nem számítjuk 2X a PK1-et? 

 

Schaller Gábor: megfontolandó a PK2 %-ra váltása 

 

Janik József: ha PK1-ben mehet magasabb minősítésű lovas , nem fontos, visszavonva. 



 

Habsburg Eilika: miért nincs B3 versenyszám kiírva soha? 

 

Kovács Eszter: még nem tart ott a mezőny. 

 

V. Pajzs Gábor: PKM feladatok miért kerültek be a díjlovagló feladatok közé: 

 

Kovács Eszter – military feladatok, gyakorlásként bárkinek, és részfeladati minősülés a 

military bajnokságra. 

 

Határozat: szabályzat módosítások, eseménynaptár- tervezet látható többséggel elfogadva. 

 

Szelle Kornél: a kiskunhalasi sportszerűtlen vieslkedésért írásbeli figyelmeztetésben 

részesítettünk egy lovasiskola vezetőt. Kérjük a tagokat, hogy a hasonló viselkedést 

tanusítókat a tagság is ítélje el, közösítse ki. 

 

Janik József: lehet-e tudni, konkrétan kiről van szó, 

 

Elnök: igen, Maus Ilusról. 

 

Schaller Gábor: ismerteti a konkrét esetet. Sportemberhez méltatlan módon bírálta a 

versenyiroda és a versenybírók munkáját., akadályozta a versenyiroda működését. 

 

Janik József: szerinte a halasi versenyiroda kifejezetten jól végezte a feladatát, inkább 

elismerés és köszönet illeti őket. 

 

Fáró Mirella: aki ismer arra alkalmas személyt, aki képes a versenyirodai feladatok 

elvégzésére, az kérjük, irányítsa az Elnökséghez őket. 



Lehet, hogy idén az OB 3 napos lesz, így kell készülni- 

 

Balogh János: köszöni a 2008-as versenylehetőségeket. Szívesen végeznek bérmunkát spec. 

Talaj lazító géppel. 

 

Schaller Gábor:  

Ismerteti a 2007.es versenytámogatásokat: 

            377,000 Ft díjugartó championátus 

            127,000 Ft military tanintézeti OB 

 

A vizsgákkal kapcsolatban: A D és D+ vizsgák kihelyezésre kerülnek a klubokhoz. Az 

oktatóknak vizsgázni kell „C” szinten, 90%-os tesztet eredménytől kapnak jogot. Jelentkezni 

2008. 02.08-ig az info@poniklub.hu címen, vagy itt, most. 

 

 

Habsburg Eilika: március 16-án beleférne.e egy C vizsga is? Július 5.én voltizsverseny, 

szeretettel vár mindenkit. 

 

Kovács Eszter: ha van elég jelentkező, mehet a C vizsa. 

 

Habsburg Eilika: páros military versenyeket miért nem szervezünk? 

 

Schaller Gábor: nem jó ötlet, nem támogatjuk. 

 

Szelle Kornél: Észrevételek a közhasznúsági jelentéssel kapcs. 

 

Janik József: mi az a 716,000 Ft lótartás? Tagdíj miért nem több, mint 2006-ban? 

mailto:info@poniklub.hu


Fáró Mirella: Azért tűnik többnek a tagság, mert indulhattak MPKSZ.en kívüliek is. 

A boxdíjat „lótartás” megnevezéssel állatítta ki a kaposvári Lovasakadémia. 

Hunkadombi számla: a támogatás átfutott az MPKSZ-en, és maradt belőle a kasszában. 

 

Határozat: a Közhasznúsági Jelentést a tagság látható többséggel elfogadta. 

 

Szelle Kornél: díjátadások, lista a jkv-hez mellékelve. 

 

Szelle Kornél: bezárja a Közgyűlést 

 


